
pobude, predlogi, razmišljanja
Sveta za turizem

Obisk v treh
urejenih krajevnih
skupnostih

V sklopu letošnjih prijavljenjh KS za ocenitev
videza in urejenosli bivalnega okolja je bUa tudi KS
Barje, katere smo bili še posebej veseli. Ob obisku
so nam sicer priznali, da nimajo niti Sveta za varstvo
okofja, niti Turističnega druitva, katerega pa želijo v
bodočnosti ludi ustanoriti, pa so se vseeoo potrudili
in poskusili srečo.

Ob oglcdu KS Barje nam je delala družbo tovariši-
ca Riglerjeva, sekretarka KK SZDL Barje. Napravili
smo dolg sprehod in ugotovili marsikaj. Kot prvo
moramo poudariti, da kraj ni urbanistično urejen,
kar se takoj opazi in spričo tega ne moremo zahtevati
popolne urejenosti, z veseljem pa lahko poudarimo,
da je trud večine krajanov izredno velik. Predvsem je
razveseljivo spoznanje, da mlade, pnseljene gospodi-
nje z veliko natančnostjo urejajo okolice hiš in cvet-
lične gredice. Že takoj ob Ižanski cesti, so stanovanj-

. ske hiše lepo in vzorno urejene, ko pa zaviješ proti
Crni vasi so še veliko lepSe. Žal je le, da vsi krajani
niso oiistili jarkov ob cesti, ki so za barjanski teren
značilni. To je prava tegoba Barja, kateri so nekateri
bili kos, drugje zopet pa je leglo vseh mogočih in
nemogočih odpadkov, predvsem pa omogoia rast
visoke trave in goščavja.

Stara barjanska šola, katero so pred časom odku-
pile Ljubljanske mlekarne jje zelo urejena in zavaro-
vana propada. Veliko moči in skupne angažiranosti
pa potrebuje Dom dnižbenih organizacij ter prostori
krajevne skupnosti, kateri imajo vse preveč kasarni-
ške hladnosti in togosti.

Na le nekaj sto metrov oddaljeno barakarsko nase-
lje se nismo odpeljali. Tu bi si barjanci nedvomno
prislužili osat, vprašanje pa je čigava je krivda, da se
naselje tako vztrajno širi. Prepričani smo, da to ni v
dosegu krajevne skupnosti, temveč so za tolikSno
malomarnost odgovorni drugi organi.

Na kratko povzeto pa se v KS Barje vidi, da ie med
krajani velika zavzetosi in želja, da bi bilo njihovo
okolje vzorao urejeno.

Krajevna skupnost Hotjul je te dni dobila veliko
novih »Turističnih moči«. Novoodprta »Kmetija od-
prtih vrat« na Korenu nad Horjulom je navdihnila
Horjulce in priieli so razmiSljati, da bi tudi oni
potrebovali kvalitetno in močno turistično društvo.
Prepričani smo, da ne bo ostalo le pri razmišljanju,
mi pa jim bomo radi pomagali.

Horjul že davno ni ve£ vas, lahko mu rečemo kar
kraj. Se vedno pa ohranja podobo, ki je pod visokimi
hribi neverjetno idilična in prava turistična paša.
Okolica hiš je lepo in vzorno urejena. Že takoj ob
pričetku Horjula so nas pozdravile nove stanovanj-

ske hiše z okni polnimi rož. Gospodinjam velja vsa
pohvala. Tudi ob obratih Iskre in Rašice nismo našli
zanemarjenosti, ki bi zbodle v oči. Razveseljivo je,
da imajo zaposleni dober odnos do delovnega okolja.

Okolica trgovine pa ni bila ravno najlepša, storilci
pa so bili šolarji, ki so se na poti iz šole domov
pohiadili z lučko. Ovitki so nemarno ležali po tleh,
prevrnili so celo koš za smeti, da je bilo veselje še
večje in seveda tudj nesnaga. Pa bodimo kratki in
jasni. To je razposajena mladež, katere mrgoli dovolj
pred vsako trgovino, pa vendarle mora nekdo za
njimi počistiti in to kar nekajkrat dnevno. Sprašuje-
mo se kje je vzrok tolikšne nemaraosti? Starši pravi-
jo, da v šoli, mi pa mislimo, da so to kljub temu, da
so Solarji Se vedno otroci svojih starSev. Razmišljaj-
mo naprej. Mar niso to naši bodoči delavci, ki se
bodo nedvomno včlanili, vsaj pešflca njih, v Turistič-
no druStvo in aktivno delovali v njem. Kakorkoli že,
to ni le problem Horjula, to je problem širšega
prostora, zato mu tudi pri reševanju dajmo večji
pomen.

Sicer pa se Horjulci trudijo in prepričani smo, da
bomo v enem naslednjih turističnih prireditev gostje
njihovega mladega in nadebudnega turističnega dru-
štva.

Letošnja bera Turističnih društev je zelo pohvalna
in prav brezovško je bilo eno prvih, ki se je ustanovi-
lo. Takoj ob konstituiranju so krepko pljunili v roke.
Vsem krajanom so poslali ličen dopis in jih pozvali,
naj skrbijo za urejenost okolja. Prav tako niso poza-
bili pripisati, da je Brezovica prav tista tunstična
vpadnica, ki je ob vstopu v Ljubljano nedvomno
najbolj v očeh.

Člani TD pravijo, da so se krajani omenjenemu
apelu odzvali, žal pa ugotavljajo, da so dvorišče
trgovine Mercator, okolica poSte, preddverje lokala
Nina in vulkanizerja ostali neurejeni. Torej, kaj sto-
riti? Zapet smo tam, ko ugotavljamo, da je miselnost
ljudi zelo različna, v povprečju pa takšna, da imamo
okolje lahko urejeno samo doma in okoli lastne hiše,
kakšno pa je delovno okolje, se vet ne menimo. Pa
bo potrebno spremeniti tudi to miselnost.

Clani Turističnega druStva Brezovica so s svojo
aktivnostjo predvsem pospešili tudi zaradi letošnjega
praznovanja občinskega praznika, ki je bilo pri njih.

Naredili smo velik sprehod. Razveseljivo si je
ogledati kmetije, ki so urejene in čiste. Vedno znova
poudarjamo, da pri ocenjevanju okolja nikakor ne
smemo primeijati novih stanovanjskih hiš s kmečki-
mi poslopji in dvorišfi, saj bi bilo krivično. Na Brezo-
vici pa smo jih videli kar nekaj, biJe so lepo urejene
in videti je, da gospodinje kljub obilici dela najdejo
dovolj časa da so dvonšča urejena in okna polna roz.

Vse obiskane krajevnc skupnosti spadajo v sklop
urejenih, kjer se takoj opazi, da je volja tako močna,
da bodo s smotroo načrtovanimi koraki še veliko
dosegli.
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